
 

MOTIE : Geen chloor over ons spoor! 
  
 

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 26 juni 2013, 

 

Overwegende: 

- de ernstige gezondheidsrisico’s van chloortransporten  
- Staatsecretaris Mansveld van infrastructuur wil dat chloortransporten niet langer via de stad 

rijden, maar over de Betuweroute gaan 
 

Spreekt als haar mening uit: 

- géén chloortransporten meer op Hilversums grondgebied te willen  
 

Draagt het college  op: 

- met alle hem ten dienste staande middelen te bewerkstelligen dat chloortransporten niet meer 
over Hilversums grondgebied rijden  

- de onwenselijkheid het chloortransport te bespreken in de veiligheidsregio 
 

 

En gaat over tot orde van de dag. 

 

                                       

 

 

GL   PvdA   HvH   CDA   

  

 

CU   LH    PvW   VVD 
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